
Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Životice  

konaného dne -16.9. 2022 od 18:00  

Přítomní členové ZO: Karel Hlinka-starosta, Jiří Kočí, Jan Urban, Jiří Ocelík, Bc. Kateřina Novotná, 

Veronika Urbanová, Ing. Jaroslav Batysta-místostarosta  

Nepřítomen: ----- 

Omluveni: ----- 

Dále přítomni: ----- 

1. Zahájení a úvod, volba ověřovatelů a schválení programu  

Zasedání ZO bylo zahájeno v 18 h starostou obce panem Karlem Hlinkou (dále též „předsedající“). 

Starosta obce konstatoval, že je přítomno 7 členů ZO, zasedání zastupitelstva obce je tedy usnášení 

schopné (viz. Prezenční listina). Současně předsedající informoval, že pozvánka na toto zasedání byla 

zveřejněna v zákonné lhůtě 7 dnů na úřední desce (viz. Pozvánka na veřejné zasedání ZO). Jako 

zapisovatelka zasedání ZO byla navržena Bc. Kateřina Novotná. Jako ověřovatelé zápisu ZO byli 

navrženi Jiří Ocelík a Jiří Kočí. Návrhy na změnu programu nebyly vzneseny. 

Navržený program:  

1. Zahájení 

2. Rozpočtové opatření č.2/2022 

3. Plán budoucích akcí 

4. Ostatní sdělení a informace  

5. Diskuze 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: 

I. program zasedání ZO dle předloženého návrhu 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

II. zvolit zapisovatelku zápisu zasedání ZO Bc. Kateřinu Novotnou 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

III. a) zvolit ověřovateli zápisu zasedání ZO Jiřího Ocelíka  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 



Usnesení bylo schváleno 

III. b) zvolit ověřovateli zápisu zasedání ZO Jiřího Kočího 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

2. Rozpočtové opatření č.2/2022  

Starosta obce přednesl rozpočtové opatření číslo 2/2022 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit rozpočtové opatření číslo 2/2022.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

13. Plán budoucích akcí 

Starosta obce uvedl plán budoucích akcí. Konktrétně sdělil tento plán: 

1) Volby do obecního zastupitelstva 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit plán budoucích akcí.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

14.  Ostatní sdělení a informace 

Starosta obce uvedl, že v obci proběhla druhá seč obecních pozemků.  

Starosta obce uvedl, že proběhla úprava terénu před budovou bývalého vepřína pro účely 

budoucího umístění kontejnerů na tříděný odpad.  

Starosta obce uvedl, že byla obec obeznámena, že ministr přijal naši žádost o dotaci na 

realizaci ČOV.  



Starosta obce dále uvedl, že vzhledem ke konci volebního období stávající zastupitelstvo nestihlo 

dořešit tyto body schválené nynějším zastupitelstvem.  

1) Koupě pozemků pod budovou bývalé kanceláře. Důvod: Vzhledem k období dovolených delší 

čekací lhůta na zaměření pozemků, nutnost dodržení pozdějších lhůt na vyvěšení záměru 

odkupu pozemků. (Na zaměření pozemků pracuje pan Bárta.) 

2) Přesun kontejnerů na tříděný odpad.  Důvod: Nutné zpevnění podloží vybraného místa 

přesunu- již započaté terénní úpravy. 

3) Oprava kanceláře. Důvod: Vzhledem k vytíženosti vybrané firmy byla nabídka zahájení 

opravy na červenec/srpen 2022. Rekonstrukce by nebyla hotova do voleb v září 2022, proto se 

termín přestavby přesunul na říjen 2022. 

4) Zahájení kácení obecních lesů. Důvod: Podepsána smlouva s panem Jedličkou, zahájení 

kácení mělo být zahájeno v srpnu 2022. Vzhledem k nemoci pana Jedličky je nutné termín 

kácení posunout.  

5. Diskuze  

V 18:07 hodin byla zahájena diskuze. Jméno/dotaz/odpověď 

R. Burdová-Kolik obcí podalo žádost o dotaci na ČOV. Odpověď: Cca 24 obci/žádostí.  

I. Červenková - Dotaz na zastávku, kdo zaštiťuje úklid zastávky, zda obec kontaktovala majitele 

zastávky. Odpověď- Zatím nekontaktovala.  

I. Červenková - Dotaz na železniční přejezd- Obec odepsala reakci na plánované zrušení přejezdu 

nesouhlasné stanovisko s odůvodněním, zatím žádná odpověď nedorazila.  

R Burdová - Dotaz na zakoupený traktůrek, proč se přes léto nevyužíval. Odpověď:  Obec zatím 

nepověřila osobu, která bude stroj obsluhovat.  

M. Talůžková: Dotaz na projekt na kapličku, proč byl v roce 2019 zhotoven projekt na opravu obecní 

kapličky a prozatím nebyl započata oprava. Odpověď:  

H. Popelcová: Dotaz na úpravu obecního webu: Vnitřní směrnice obec Životice- Upravit jména 

v kolonkách. Odpověď: Bude kontaktován pan Blovský s prosbou o úpravu webu.  

Zasedání bylo ukončeno v 18:53 hodin.   

Starosta:            ……………………….           

                               Karel Hlinka 

Zapisovatelka:   ……………………………….. 

                              Bc. Kateřina Novotná 

Ověřovatelé zápisu:  

…………………………………                                                         …………………………………. 

          Jiří Ocelík                                                                                  Jiří Kočí 

 


